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Zápis č. 9/2022-26 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 9. prosince 2024, 16.30 – 17:30, OÚ Bludov 

 

Přítomni: prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Bc. Veronika Balharová, Dagmar Banková, 

Martin Böser, Kamil Hájek, Bc. Barbora Haušková, Marie Jánětová, Mgr. Jakub Jelínek, 

Karolína Kotrlá, Ludmila Skoumalová 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Kontrola plnění dotačních projektů 

3. Kulturní dům a pronájmy 

4. Různé 

  

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Krátce hovořil o bodech, které komise projednala na svém minulém zasedání. 

 

2. Kontrola plnění dotačních projektů 

 

Členové komise provedli kontrolu čerpání dotací na realizaci dotačních programů po stránce 

věcné. K využití poskytnutých prostředků neměli připomínek. 

 

3. Kulturní dům, Obecní klub a pronájmy 

 

Jako první byl diskutován pronájem obecního klubu a kulturního domu, kdy B. Haušková 

navrhuje zvýšení ceny cca o 41 %, viz příloha. Komise návrh podpořila. 

 

Následně se hovořilo o nájemném za prostory kulturního domu pro spolky – jeviště, sál, klub 

pod jevištěm a hudebna. Dosud bylo účtováno 35 Kč na hodinu. Členové komise se 

jednoznačně shodli na tom, že už jen vzhledem k nákladům na provoz KD je to málo. Komise 

doporučuje zvednout částku na 50 Kč/hod. 

 

Nově navrhuje B. Haušková zavést platby za „skladovací prostory“. Spolky, které využívají 

prostory KD ke zkouškám, zde mají uskladněné různé pomůcky a rekvizity, rovněž tak i spolky, 

které nezkoušejí. K. Hájek podotknul, že kulturní dům není skladiště a navrhl částku 50 

Kč/m2/měsíc. Platba by probíhala pololetně. Ostatní členové se připojili k návrhu.  

 

Komise jednomyslně doporučuje radě obce změnit ceník za využívání prostor Kulturního 

domu a Obecního klubu v podobě, která tvoří přílohu zápisu. 

 

4. Různé 

 

K. Hájek upozornil na špatný stav rozvodů elektřiny na jevišti kulturního domu. B. Haušková 

to potvrdila a přidala i neuspokojivý stav mechanických prvků opony a dalších prvků na jevišti. 

Komise doporučuje radě obce co nejdřívější rekonstrukci elektřiny a mechanických 

prvků na jevišti v Kulturním domě. 
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K. Kotrlá upozornila na potřebu dovybavit před plesy Kulturní dům dostatečným množstvím 

skleniček. 

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 17. února 2025 v 16:30 na radnici. 

 

Zapsala: Ludmila Skoumalová 

Schválil: Stanislav Balík 


